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Witam w mojej Stadninie - Jan Kuśmierkowski.

  

Stadninę "KAMA" założyłem w 1994 roku realizując swoje marzenia o posiadaniu własnych
koni. Początkowo miała to byc zabawa w rekreację. Z upływem czasu osiągając coraz lepsze
wyniki sportowe mojej córki Kamili przerodziło się
to w poważne hobby o charakterze sportowym.

  

10 lat temu zaczęliśmy regularne treningi pod okiem trenera Wojciecha Mickunasa.
Inwestując w coraz lepsze konie, osiągając kolejne sukcesy i rozbudowując bazę treningową,
coraz pewniej czuliśmy się w gronie profesjonalnych stadnin i zawodników.

  

W 2004 roku zrealizowałem swoje kolejne marzenie poszerzając swoja przygodę ze sportem i
końmi o powożenie zaprzegami. W tym czasie do grona sportowców dołączyła
moja druga córka Aneta. Korzystając z
doświadczonych koni oraz umiejętności starszj siostry i kolejnych trenerów, J
ana Skoczylasa i Marka Markiewicza
, szybko podnosi swoje umiejętności jeździeckie.

  

Od początku istnienia Stadniny, co roku w czerwcu organizuję w Dębnie zawody w skokach i
powożeniu . To duże wydarzenie
sportowo-widowiskowe dla mieszkańców miasta.

  

Mamy wysokie ambicje sportowe, do których obecnie przygotowujemy się pod czujnym okiem
trenera Janusza Bobika. A o naszych kolejnych sukcesach usłyszycie w najbliższych latach.
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